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Images Of Childhood
A time when life was less complicated, when those in authority were honourable. A time 
when there was less selfishness, less cynicism and good manners were valued. Looking at it 
from today’s perspective, the past seems to have been a much happier time. 
Did that age ever exist? Well, maybe in our childhood memories.

The fantasy Age Of Innocence, which I have subtitled ’Images of Childhood’, consists of 
five individual episodes or scenes whose tempo changes from fast to slow, from fast to slow 
and back to fast again. The tonal and harmonic elements reflect certain musical influences 
that have shaped my career as a composer to date. Although the work is a continuous 
composition, certain thematic components run like a red thread through all the episodes. 
The title of the work, Age Of Innocence, is based on the fact that each episode evokes 
childhood memories. However, it is up to the listener to interpret the individual scenes.

* * * * *

Bilder der Kindheit
Eine Zeit, in der das Leben weniger kompliziert war, in der die Autoritätspersonen ehrenhaft 
waren. Eine Zeit, in der es weniger Egoismus, weniger Zynismus gab und gute Manieren 
geschätzt wurden. Aus heutiger Sicht scheint die Vergangenheit eine viel glücklichere Zeit 
gewesen zu sein.
Hat es diese Zeit jemals gegeben? Nun, vielleicht in unseren Kindheitserinnerungen.

Die Fantasie Age Of Innocence, die ich mit dem Untertitel «Bilder der Kindheit» versehen habe, 
besteht aus fünf einzelnen Episoden oder Szenen, deren Tempo von schnell zu langsam zu 
schnell zu langsam und wieder zu schnell wechselt. Die tonalen und harmonischen Elemente 
widerspiegeln gewisse musikalische Einflüsse, die meinen bisherigen Werdegang als 
Komponist geprägt haben. Das Werk ist zwar durchkomponiert, aber bestimmte thematische 
Komponenten ziehen sich wie ein roter Faden durch alle Episoden. 
Der Werkstitel Age Of Innocence – in Deutsch etwa «Das Alter der Unschuld» – beruht 
darauf, dass jede Episode Kindheitserinnerungen wachruft. Das Interpretieren der einzelnen 
Szenen ist jedoch dem Hörer überlassen.
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